

إعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن توقيع إتفاقية مع مؤسسة البريد السعودي (سبل)

SAL Saudi Logistics Services Co. Announces the signing of Agreement with Saudi Post (SPL)

Introduction	SAL Saudi Logistics Services is pleased to announce the signing of a strategic agreement with Saudi Post "SPL" to enhance mail handling and transportation operations across various regions of the Kingdom.	يسر شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية أن تعلن عن توقيع اتفاقية استراتيجية مع مؤسسة البريد السعودي "سبل" بهدف تعزيز عمليات المناولة ونقل الشحنات البريدية في مختلف مناطق المملكة.	مقدمة
Date of signing the contract.	12-10-2025 Corresponding to 20-4-1446	2025-10-12 الموافق 1446-4-20	تاريخ توقيع العقد أو للشروع
Contract Subject Matter	Agreement to provide ground handling services for postal and commercial shipments	اتفاقية تقديم عمليات المناولة الأرضية للإرساليات البريدية و الشحنات التجارية	موضوع العقد
The Entity with Which the Contract was Signed	Saudi Post "SPL"	مؤسسة البريد السعودي "سبل"	الجهة التي تم توقيع العقد معها
Date of Signing the Contract	12-10-2025 Corresponding to 20-4-1446	2025-10-12 الموافق 1446-4-20	تاريخ توقيع العقد
Contract Value	The final value of the Agreement is based on the demand for services at the prices specified in the Agreement.	تحدد القيمة النهائية للعقد بحسب الطلب على الخدمات ووفق الأسعار المحددة في الإتفاقية.	قيمة العقد
Contract Details	SAL will fully oversee mail and parcel handling from the moment it is received, equip dedicated loading units, ensure safety during storage and transportation, and manage their movement between warehouses, postal facilities and aircraft. This agreement aims to raise the efficiency of courier operations and achieve greater streamlining of services, thereby enhancing the integration of services between the postal and logistics sectors in the Kingdom.	ستتولى شركة "سال" الإشراف الكامل على عمليات مناولة البريد منذ لحظة استلام الشحنات، وتجهيز وحدات تحميل مخصصة للبريد، وضمان سلامة الشحنات أثناء التخزين والنقل، بالإضافة إلى إدارة عملية انتقالها بين المستودعات والمرافق البريدية والطائرات. وتهدف هذه الاتفاقية إلى رفع كفاءة عمليات البريد السريع وتحقيق انسيابية أكبر في الخدمات، بما يعزز من تكامل الخدمات بين قطاعي البريد والخدمات اللوجستية في المملكة.	تفاصيل العقد
Contract Duration	12 Months	12 شهرا	مدة العقد
Financial Impact and the Relevant Period	The agreement is expected to have a positive impact on the Company's financial results from the date of its signing during the fourth quarter of 2025.	من المتوقع أن يكون للاتفاقية تأثير إيجابي على نتائج الشركة المالية منذ توقيعها خلال الربع الرابع من العام 2025م.	الأثر المالي والفترة التي سينعكس عليها
Related Parties	No Related Parties involvement	لا يوجد أطراف ذات علاقة	أطراف ذات علاقة
Additional Information	All necessary documentation was completed, and copies were received on 13.10.2025, corresponding to 21/04/1447H. For any further inquiries, please contact the Investor Relations Department at the email: Investor.Relations@sal.sa	تم استكمال المستندات اللازمة، واستلام النسخ النهائية بتاريخ 1447/04/21هـ الموافق 2025/10/13م. وفي حال وجود أي استفسارات يرجى التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين على البريد الإلكتروني: Investor.Relations@sal.sa	معلومات إضافية